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Wh t i  A t?What is Assessment?

Aالتق t  التقييمAssessment  :
عملية اجتماعية دورية شاملة تهدف إلى إجراء تقييم موضوعي متكامل قائم على تحليل البيانات •

.والمعلومات البيئية لتلبية احتياجات المستفيدين، ودعم عملية اتخاذ القرار

  : Integrated Environmental Assessmentالتقييم البيئي المتكامل
أو• تَحليل في لطريقة المختلفة الجوانب بيئتهتقصي مع المجتمع معقّدةوهي.تداخلات عملية عملية معقدة  وهي . تداخلات المجتمعِ مع بيئتهتقصي الجوانب المختلفة لطريقة في تحليل أو

أحكام الخبراء على الحالة الراهنة لتوفير أجوبة بمصداقية علمية حول التساؤلات  وديناميكية تتطلب 
.المطروحة و بدرجة عالية من الثقة

البيئة• حالة عن الأساسية المعلومات توفر القرارتقنية صنع لمؤسسات

“the entire analytical process for undertaking a critical objective evaluation and analysis of 
d t d i f ti d i d t t d d t d i i ki It li

لمؤسسات صنع القرارتقنية توفر المعلومات الأساسية عن حالة البيئة

data and information designed to meet user needs and support decision‐making. It applies 
the judgment of experts to existing knowledge to provide scientifically credible answers to 
policy relevant questions, quantifying where possible the level of confidence”
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GEO: An Integrated ApproachGEO: An Integrated ApproachGEO: An Integrated ApproachGEO: An Integrated Approach

Answers 5 Key Answers 5 Key 
QuestionsQuestionsQuestionsQuestions

55.  .  What actions could be taken for a moreWhat actions could be taken for a more
sustainable future?sustainable future?

33 What is being done and how effective is it?What is being done and how effective is it?

44.  .  Where are we heading?Where are we heading?

22.  .  What are the consequences for the environmentWhat are the consequences for the environment
and humanity?and humanity?

33.  .  What is being done and how effective is it?What is being done and how effective is it?

Most Most SOE stops SOE stops at this questionat this question11.  .  What is happening to the environment and Why?What is happening to the environment and Why?

yy



ولماذا؟ في البيئية؟ حالياً ماذا يحدث.   1
What is happening to the environment S and why D & P?

المتكامل  التقييم البيئي  IEA

pp g m y



• What are the consequences for the environment and humanity?
؟نساننتائج أو تبعات ما يحصل على البيئة والإ هيما.  2

• What are the consequences for the environment and humanity?
Impacts



Sustainable 
DevelopmentDevelopment



FutureFuture

Environment Society

Economy



؟مدى فعاليتهوما ؟ماذا نعمل حالياً اتجاه ما يحصل.3
• What is being done and how is it effective?

ResponsesResponses



نطمح؟4 ماذا إلى
• Where are we heading?

ح. 4 ى   إ



 القيام بهامكان أو ما هي الافعال التي بالإ أن نعمل، يمكنماذا .  5
أآثر ستدامة؟المستقبل

• What actions could be taken for a more sustainable future?
ر بل 





يقوم مفهوم التقويم البيئي المتكامل على رؤية 
:جديدة للمواضيع والقضايا البيئية يتم فيها

.وصف حالة البيئة• و

.هذه الحالةتبيان اتجاهات •

بربط• البيئة المشكلةحالة لهاجذور المسببة والضغوط .والضغوط المسببة لهاجذور المشكلةحالة البيئة بربط

تبيان آثار هذه الحالة •

لاقة اال ا ال ة ال ةالة ال لال ا أ ال التي من شأنها تعديل  الحاليةحالة البيئة والسياساتالعلاقة بين•
.، أو تلك التي قد تفاقمها مستقبلاًهذه الحالة

ا• الق صانع عنإعطا ال ع جت الوضعوال ع لة تكا ة صو صورة متكاملة عن الوضع  والمجتمع المعنيإعطاء صانعي القرار•
الأسباب البيئي واتجاهاته و ما تتعرض له البيئة من ضغوط، و

.، والسبل المتاحة لتصحيح هذا الوضعالسياسات التي أدت إلى ذلكو



و لاتمام التقييم البيئي لابد من توفر أدوات لرصد التغير وقياسه، وإجراء 
التقييم والمتابعة.

وتشكل المؤشرات البيئية تلك الأدوات،

البيئةت• حالة واتجاهاتها؛لخص واتجاهاتها؛لخص حالة البيئةت

؛ةيف المشاآل البيئتعرُ•

ن تُمكنٌ من المقارنة عبر الأماآن والزمن؛• ز و ن بر ر ن ن

؛تحديد الاولوياتتساعد في •

وتقيس لسياسة ما ، المؤشرات وسيلة لمتابعة التطبيقتعتبر•
لأ

بيقبر ب ي و ر يسيؤ و
؛هدافالأالتحسن في تحقيق 

من خلالها يمكن بناء التوقعات المستقبلية لحالة البيئة؛•

ك ال ا للإ ا ل .تقديم معلومات للإنذار المبكر•



DPSIR framework





State of Environment ReportingState of Environment Reporting

It  is a tool to provide integrated, comprehensive information
required to support and improve decision making, and to 
inform the public.



Target AudienceTarget Audience

• Governmental / Decision makerGovernmental / Decision maker 
• Print and Mass media
• Professional groups, farmers, fishermen etc
• Women’s association and other social  associations.
• Religious organizations

Ed ti l I tit ti• Educational Institutions
• Business/ industries/ corporate sectors
• General Public• General Public



The Global Environment Outlook SeriesThe Global Environment Outlook Series

GEO 5

A P
Lunched June 2012

A Process: 
Multi‐disciplinary, engaging partners, collaborating 
centres science and policy experts worldwide andcentres, science and policy experts worldwide and  
building capacity for developing countries





؟ 5 ما الجديد في جيو 
What are the new elements in GEO5 ?

تسليط الضوء على الاهداف التي تم الاتفاق عليها دوليا ومنها الاهداف الانمائية للالفية  •
ا ال ف ال ة ة“خا ئ ال ة ا الا ان ل“ض الا ف قال ال الفق ل القضا

Replicate & Upscaleالترآيز على السياسات التي بالامكان تكرارها وتعميمها  •

القضاء على الفقر المتقع و  ، الهدف الاول “ضمان الاستدامة البيئية“خاصة الهدف السابع
.الجوع

REGIONAL POLICIES



UNMillennium Development Goal‐7UN Millennium Development Goal 7
indicatorsGoal 7: Ensure environmental 

sustainability targets
7.1 Proportion of land area covered by forest
7.2 CO2 emissions, total, per capita and per $1 GDP 
(PPP)
7.3 Consumption of ozone‐depleting substances

Target 7.A: Integrate the principles of 
sustainable development into country 
policies and programmes and reverse the 
l f i l 7.4 Proportion of fish stocks within safe biological 

limits
7.5 Proportion of total water resources used
7.6 Proportion of terrestrial and marine areas 
protected

loss of environmental resources 

Target 7.B: Reduce biodiversity loss, 
achieving, by 2010, a significant reduction  p otected

7.7 Proportion of species threatened with extinction
g, y , g

in the rate of loss 

7.8 Proportion of population using an 
i d d i ki

Target 7.C: Halve, by 2015, the proportion 
f l i h i bl improved drinking water source

7.9 Proportion of population using an 
improved sanitation facility

of people without sustainable access to 
safe drinking water and basic sanitation

7 10 Proportion of urban population livingTarget 7 D: By 2020 to have achieved a 7.10 Proportion of urban population living 
in slums

Target 7.D: By 2020, to have achieved a 
significant improvement in the lives of at 
least 100 million slum dwellers



في الإقليم والعالم السياسات الناجحة تكرار وتوسيع نطاقأهمية 

ناجحة؟ما  ما الذي يجعل سياسةالتعرف على 

ة ات ال ل ا ال ه اتا ا ؟لل ؟للسياساتما هي العوامل المواتيةو

؟لتنفيذ سياسة ما ما هي العوائق الرئيسيةو

؟لتفعيل السياسة بهما يجب القيام 

Replicate and UpscaleReplicate and Upscale



UNEP YEAR BOOKUNEP YEAR BOOK





Main MassagesMain Massages
• Global research programmes and rapidly improving technologies for collecting environmental 

i f i d i i i i i f i h d b b d finformation and presenting it in engaging ways are informing the debate about present and future 
environmental challenges.

• Nevertheless, deficiencies in scientifically credible data on the environment – in particular time series 
h i f h t tit d lit d t d l ti t i l fon such issues as freshwater quantity and quality, groundwater depletion, ecosystem services, loss of 

natural habitat, land degradation, and chemicals and waste – are a major handicap in developing 
evidence‐based policies.

• Official environment statistics is still an emerging field with poor availability and quality of data in• Official environment statistics is still an emerging field, with poor availability and quality of data in 
many countries.

• Capacity development to support environmental information, especially in developing countries, 
needs to be stepped up significantlyneeds to be stepped up significantly. 

• International cooperation is essential, since environmental problems do not follow national 
Boundaries.

• Adequate information does exist to develop effective environmental policies; data gaps rarely justify 
inaction. 

• More systematic data collection efforts can help governments to assess their progress towards



Main Massages الرئيسية Main Massagesالرسائل ي   ي ر ل  ر
حصل تطور آبير في التقنيا الخاصة بجمع البيانات البيئية وطريقة عرضها بصورة •

ة ئ ات ت ثل ت الت تلك ة خا ة آ تشارآية وبخاصة تلك التي تمثل تحديات بيئيةتشا

رغم ذلك لا يزال هناك نقص في البيانات ذات المصداقية العلمية حول البيئة وبخاصة •
ذات السلاسل الزمنية الطويلة وبخاصة في قضالبيانات المتعلقة بجودة المياه العذبة 

ل ل ل ل ل ظ ل ل ل
ي

وآمياتها، تدهور المياه الجوفية ، خدمات النظم البيئية، تدهور الموائل، والراضي، والموا 
.مما يعد معوقا لوضع سياسات مبنية على الدلائل. الكيماوية والنفايات 

العديد• في البيانات نوعية لضعف نظرا صاعدة قضية البيئية الاحصاءات قضية تزال ي لا ي  بي  ي  و ر   ي   ي   بي ي   ز   
من الدول، وهناك حاجة لبناء القدرات في المعلومات البيئية في الدول النامية والنهوض 

.بها

بإتجاه• تقدمهم لتقييم الحكومات يساعد أن يمكن البيئية للبيانات المنظم الجمع باتجاه الجهود باتجاه الجمع المنظم للبيانات البيئية يمكن أن يساعد الحكومات لتقييم تقدمهم بإتجاه الجهود
تحقيق الأهداف العالمية وتحسين سياساتهم ورصد آثارها وتوجيه مواردهم المحدودة 

.بإتجاه التحديات البيئية الأآثر إلحاحاً















CONCLUSIONS  الخلاصة  
 والاجتماعية البيئية البيانات على السليمة البيئية التقييمات ترتكز أن يجب•

. العلمية المصداقية ذات الجودة عالية والاقتصادية

.البيئية والبرامج السياسات آثار لرصد أيضا مهمة البيئية البيانات•

ات ل ةالأ ال ةال ل تق لال تخداتش اناتلدةاا ال  البيانات لجمع موحدةمعاييراستخدامتشملوالمستقبليةالحاليةالأولويات•
 الرصد، بيانات من زمنية سلسلة تكوين البيانات، تبادل وزيادة وتحليلها،

التكنولوجياتوتسخيرالدول،فيالبيئيةالإحصاءاتلتعزيزالقدراتوبناء  التكنولوجيات وتسخيرالدول،فيالبيئيةالإحصاءاتلتعزيزالقدراتوبناء
 السياسات واضعي إلى فعال بشكل البيئية المعلومات لتوصيل الجديدة

.والجمهور
• Sound environmental assessments must be underpinned by high‐quality scientific environmental, social 

and economic data. Environmental data are also important to monitor the impacts of environmental 
policies and programmes. Ongoing and future priorities include the use of common standards for data 
collection and analysis, increased data sharing, consistent time series of environmental observations,collection and analysis, increased data sharing, consistent time series of environmental observations, 
capacity building to strengthen environment statistics in a wider range of countries, and harnessing new 
technologies to communicate environmental information effectively to policy makers and the public.
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